
Kalendern 2021 är tryckt
Det gick ganska fort. På fredag skickade jag in beställningen
och  i  går  kom  kalendern.  Man  kan  inte  klaga  på  långsam
leverans.

En fotokalender produceras så att man själv sätter in foton
och text. Det är olika för olika firmor hur smidigt det går.
Jag  testade  en  hel  del  system  och  de  flesta  var  ganska
krångliga eller fungerade inte alls. Vissa använder sej av
tryckerier  och  system  utomlands  och  det  kan  vara  ganska
bökigt.Till sist hittade jag ett litet företag i Dalarna som
hade ett enkelt och fungerande system.

I början var det litet bekymmer med betalningen men eftersom
det var ett litet företag så var de mycket hjälpsamma och
fixade alla problem. Det kan man inte säja om vissa stora
företag där de struntar blankt i om deras system fungerar
eller inte. De tycker att kunden får anpassa sej och därmed
jämnt.

I år hade de i alla fall fått ordning på betalningssystemet så
det var inga problem alls. Och med den supersnabba leveransen
så blir man nog kvar som kund i framtiden också.

Från och med nästa vecka kan vi börja dela ut kalendrarna till
beställarna. Det är väl ingen större brådska ännu eftersom
nästa år börjar först om en och en halv månad. Men i god tid
före jul kommer de absolut.

Tack till alla som beställt. Det var nytt rekord i år.
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